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Zápis z 310. zasedání konaného dne 10. 11. 2020 (MS Teams) 

 

Členové senátu a přítomní hosté  

Přítomni senátoři 

 

 

MgA. Zeman, doc. Kaleja, Dr. Kamrádová, doc. Weiss, A. Babijová, Dr. 

Langer, J. Jamnický, Ing. Kubalová, Bc. Hercig,  Dr. Radek, Ing. Škrabal, 

doc. Höflerová, Dr. Majerová, Ing. Verner, Dr. Stoklasa, Mgr. Holba, Dr. 

Vomlela, J. Trembač, Dr. Sedlář, M. Prusková, M. Prokop, Dr. Urbanec 

Omluveni/neomluveni 

senátoři 

Dr. Sedlář (oml.), Dr. Kocourková (oml.) 

 

Hosté Doc. Tuleja, Doc. Gongol, Dr. Koštuříková, Prof. Stuchlík (FÚ), Doc. Hledík 

(FÚ), Doc. Slaný (FÚ), Dr. Římovská (FVP), Dr. Vojtal (FPF), D. Konczyna 

(BeePartner) 

  

PROGRAM JEDNÁNÍ  

1. Projednání programu jednání 

2. Informace vedení ke Strategickému záměru 21+ 

3. Informace předsednictva senátu k akci „Doučování na SU“ 

4. Studijní záležitosti 

a. Studijní plány a návrhy témat prací bakalářského profesně zaměřeného studijního 

programu Aplikovaná fyzika, se specializacemi: 

• Fyzikální diagnostické metody 

• Monitorování životního prostředí 

b. Studijní plány a návrhy témat prací navazujícího magisterského akademicky 

zaměřeného studijního programu Observační astrofyzika vysokých 

energií/Observational High Energy Astrophysics 

c. Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Aplikovaná fyzika, Fyzika, 

Multimediální techniky, Observační astrofyzika vysokých energií a Teoretická fyzika – 

Informace o přijímacím řízení pro akademický rok 2021/2022 – I. Kolo 

d. Bodové hodnocení přijímacích zkoušek na FÚ SU pro akademický rok 2021/2022 – 1. 

kolo 

e. Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Matematika v akademickém 

roce 2021/2022 – 1. kolo přijímacího řízení 

f. Bodové hodnocení přijímacích zkoušek na MÚ pro akademický rok 2021/2022 

5. Personální záležitosti 

a. Delegace zástupců SU a zástupců fakult SU do Rady vysokých škol 

6. Různé 
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Ad 1) Projednání programu jednání 

 

Jednání AS SU v Opavě zahájil jeho předseda, přivítal přítomné členy senátu a ostatní hosty 

jednání. Představil a přivítal nového člena senátu za zaměstnaneckou komoru FÚ SU, Mgr. 

Martina Urbance, Ph.D., následně prohlásil jednání za usnášeníschopné. Sdělil, že všichni 

obdrželi program jednání a otevřel diskuzi k jeho případnému doplnění či návrhům k jeho 

změně. Všichni senátoři s programem souhlasili.  

 

Ad 2)  Informace vedení ke Strategickému záměru 21+ 

Rektor informoval, že bylo upuštěno od projednávání Strategického záměru 21+ vzhledem 

k připomínkám k doplnění tohoto materiálu a také po jednání dokumentu s Ministerstvem 

školství, mládeže a tělovýchovy. Nabídl členům AS SU prostor k další etapě vedoucí 

k finalizaci dokumentu a k diskuzi nad obdrženými připomínkami. Prorektor doplnil další 

informace a krátce informoval, jak byly vypořádány připomínky či podněty zaslané za AS SU 

po minulém jednání k tomuto materiálu. V závěru svého sdělení prorektor informoval, že bude 

prostřednictvím předsedkyně odborné komise pro strategii a rozvoj, doc. Weiss informovat o 

termínu a čase  domluveného online jednání, kterého se rovněž účastní pan Konczyna 

(zástupce společnosti BeePartner, která byla uspěla v soutěži pro  tvorbě koncepce 

strategického záměru). Následně mu předal slovo a požádal jej o interpretaci komunikace a 

celkové práce na tvorbě dokumentu.  

 

 

Ad 3) Informace předsednictva senátu k akci „Doučován na SU“ 

 

Doc. Kaleja požádal místopředsedu, dr. Langera, aby seznámil senátory se svým návrhem 

směrem k vedení univerzity a informoval přítomné k této věci. Dr. Langer sdělil, že tato 

inciativa vznikla na základě podobného příspěvku ze strany pražské univerzity, který shlédl a 

oslovil s tímto návrhem vedení univerzity. Předseda následně požádal vedení univerzity o 

informaci k této iniciativě. Pan rektor i pan prorektor konstatovali, že vedení reagovalo velmi 

rychle, poděkovali za tento návrh. Uvedl, že existuje v tuto chvíli webové rozhraní, jehož 

odkaz se senátorům v rámci online jednání nasdílel. Dr. Langer doplnil, že na Ústav informatiky 

takové akce velice rádi realizují a poděkoval vedení za promptní reakci a za spolupráci. 

Prorektor Gongol dále dodal, že komunikace se studenty nadále běží a že co se týče 

zabezpečení online doučování, jedná se především o první a druhý stupeň základních škol. 

V současné době evidují celkem 67 studentů, kteří jsou ochotni a schopni doučovat celkem 

20 různých předmětů a největší zájem je v tuto chvíli  

o doučování angličtiny na střední škole. 

 

Ad 4) Studijní záležitosti 

 

a) Studijní plány a návrhy prací bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 

Aplikovaná fyzika, se specializacemi: Fyzikální diagnostické metody a Monitorování 

životního prostředí 

b) Studijní plány a návrhy témat prací navazujícího magisterského akademicky 

zaměřeného studijního programu Observační astrofyzika vysokých 

energií/Observational High Energy Astrophysics 

c) Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Aplikovaná fyzika, Fyzika, 

Multimediální techniky, Observační astrofyzika vysokých energií a Teoretická fyzika – 

Informace o přijímacím řízení pro akademický rok 2021/2022 – I. Kolo 

d) Bodové hodnocení přijímacích zkoušek na FÚ SU pro akademický rok 2021/2022 – I. 

kolo 
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Doc. Kaleja požádal prof. Stuchlíka, ředitele FÚ SU o představení materiálu, doplnil, že své 

stanovisko zaslal přirození i pan rektor, který informaci konfirmoval. Prof. Stuchlík sdělil, že by 

rád zdůraznil, že oba materiály vznikaly v rámci projektu z prostředků EU a jsou vázány i na 

další projekty, tudíž je nutné k nim přistupovat s maximální péčí a obezřetností. N8sledně 

požádal doc. Hledíka a dr. Urbance, garanty jednotlivých studijních programů, aby sdělili pár 

základních informací k těmto studijním plánům. Doc. Hledík a dr. Urbanec nasdíleli krátkou 

prezentaci a krátce představili charakteristiku studijních programů. Předseda odborné komise 

pro studijní a sociální záležitosti, MgA. Zeman sdělil, že jako koordinátor komise pro studijní a 

sociální záležitosti připravil krátký rozbor obou materiálů a nikdo z členů komise neměl  

k materiálům žádné připomínky. 

 

V rámci diskuze nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy, proto předseda zahájil hlasování.  

 

Návrh usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě se seznámil s předloženými 

materiály FÚ SU v Opavě, jež se týkají: a) Podmínek pro přijetí ke studiu ve studijních 

programech Aplikovaná fyzika, Fyzika, Multimediální techniky, Observační astrofyzika 

vysokých energií a Teoretická fyzika a b) Informací o přijímacím řízení pro akademický rok 

2021/2022 – I. Kolo a schvaluje jejich podobu.   

 

Pro:     Proti:    Zdrželi se: 

20     0    1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Návrh usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Bodové hodnocení 

přijímacích zkoušek na FÚ SU pro akademický rok 2021/2022 – I. Kolo. 

 

Pro:     Proti:    Zdrželi se: 

20     0    1 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

e) Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Matematika v akademickém roce 

2021/2022 – 1. kolo přijímacího řízení 

f) Bodové hodnocení přijímacích zkoušek na MÚ pro akademický rok 2021/2022 

 

Doc. Kaleja požádal rektora o představení materiálu. Doc. Tuleja informoval, že podmínky 

pro přijetí ke studiu na MÚ a bodové hodnocení přijímacích zkoušek se dlouhodobě nemění, 

vypisují se každý rok a změna je pouze v akademickém roce. Dokumenty byly zaslány 

v řádném termínu. Předseda odborné komise, MgA. Zeman, sdělil, že členové komise pro 

studijní a sociální záležitosti neměli k materiálům žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení 3: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Podmínky pro přijetí 

ke studiu ve studijních programech Matematika na MÚ SU v akademickém roce 2021/2022 – 

1. kolo přijímacího řízení 

 

 

 

 

Pro:     Proti:    Zdrželi se: 

20     0    0 
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Usnesení bylo přijato. 

 

 

Návrh usnesení 4: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Bodové hodnocení 

přijímacích zkoušek na MÚ SU pro akademický rok 2021/2022. 

 

Pro:     Proti:    Zdrželi se: 

20     0    1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 5) Personální záležitosti 

Delegace zástupců SU a zástupců fakult SU do Rady vysokých škol 

 

Doc. Kaleja informoval členy senátu o delegovaných zástupcích za jednotlivé fakulty, a to za 

FVP doc. Průša, za OPF doc. Palečková, za FPF doc. Rykalová, navrženými delegáty za SU 

jsou doc. Lebiedzik do Sněmu a prof. Stuchlík do Sněmu a jako člen Předsednictva. FPF 

navrhla delegáty ze svých řad i do sněmu a předsednictva – dr. Vojtal, prof. Birgus a za 

studentskou komoru navrhla  doktoranda Mgr. Evariste Boje. Předseda senátu se obrátil na 

studentskou komoru senátu s dotazem, zda-li by někdo ze senátoru měl zájem a chuť 

participovat na dění RVŠ. Návrh k nominaci náhradníka za studentskou komoru přijala 

senátorka Ing. Radka Kubalová, všichni navržení s nominací souhlasili. Předseda následně 

zahájil diskuzi ke způsobu a jeho formátu hlasování. Senátoři v diskuzi vyjadřovali souhlasná 

stanoviska k veřejnému hlasování o nominovaných a také k vymezení odlišného způsobu 

hlasování v případě jednoznačně navržených delegátů fakult univerzity a stejně tak 

v případě studentské komory delegátů. Zatímco v případě hlasování ve věci delegáta za SU 

se senátoři shodli na to, že hlasování bude realizováno následovně:  hlasování do Sněmu a 

poté hlasování do Sněmu a  Předsednictva RVŠ.  

 

Předseda senátu zahájil po ukončení diskuze hlasování ve věci jmenování delegátů do 

orgánů RVŠ za příslušné fakulty a za Slezskou univerzitu v Opavě. 

 

 

Navrženi pro delegaci  do Sněmu a Předsednictva za SU: 

prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, CSc.  Pro: 18   Proti: 1  Zdržel se: 1 

PhDr. Petr Vojtal   Pro: 1  Proti: 16 Zdržel se: 3   

 

Navrženi pro delegaci do Sněmu za SU: 

doc. Ing. Marian Lebiedzik, Ph.D. Pro: 15  Proti: 2  Zdrželi se: 3 

prof. PhDr. Vladimír Birgus  Pro: 5  Proti: 13 Zdržel se: 2 

 

 

Navrženi pro delegaci za jednotlivé fakulty do Sněmu:  

doc. Ing. Iveta Palečková, Ph.D. (OPF SU)  Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 0 

doc. Ing. Ladislav Průša, CSc.  (FVP SU)  Pro: 19  Proti: 0  Zdržel se: 1 

doc. PhDr. Gabriela Rykalová, Ph.D. (FPF SU) Pro: 20  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Navržený pro delegaci za studentskou komoru do Sněmu: 

Mgr. Evariste Boj   Pro: 19  Proti: 0  Zdržel se: 1 
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Navržena jako náhradník pro delegaci za studentskou komoru do Sněmu: 

Ing. Radka Kubalová   Pro: 19  Proti 0  Zdržel se: 1 

 

 

 

Návrh usnesení 5: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě zvolil následující delegáty do 

Rady vysokých škol a jejich orgánů: 

 

prof. RNDr. Zdeňka Stuchlíka, CSC., jako delegáta do Sněmu a člena Předsednictva za SU 

doc. Ing. Mariana Lebiedzika, Ph.D., jako delegáta do Sněmu za SU 

doc. Ing. Ivetu Palečkovou, Ph.D., jako delegátku do Sněmu za OPF SU 

doc. Ing. Ladislava Průšu, CSc., jako delegáta do Sněmu za FVP SU 

doc. PhDr. Gabrielu Rykalovou, Ph.D., jako delegátku do Sněmu za FPF SU 

Mgr. Evariste Boje, jako delegáta do Studentské komory Sněmu za SU 

Ing. Radku Kubalovou, jako náhradníka delegáta do Studentské komory Sněmu za SU 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Ad 6) Různé 

 

Odborné komise 

Doc. Kaleja vznesl dotaz směrem k pověřeným předsedům odborných komisí, jaký je stav 

věci, týkající se ustanovených odborných komisí. 

 

Ing. Verner sdělil, že ekonomická komise v tuto chvíli eviduje následující členy: Dr. Urbanec, 

Dr. Kamrádová, Dr. Majerová, Ing. Verner, Ing. Škrabal a Ing. Kubalová. Oslovil ostatní členy 

AS SU s dotazem, zda by se chtěl ještě někdo další zapojit. Až bude komise kompletní, bude 

zvolen její předseda. 

 

Doc. Kaleja doplnil, že by byl rád, kdyby každý člen AS SU byl zapojen do nějaké komise. 

Požádal následně doc. Weiss o informaci ke komisi pro strategii a rozvoj. Doc. Weiss sdělila, že 

komise pro strategii a rozvoj má v současné době 7 členů, a to: doc. Weiss, dr. Vomlelu, dr. 

Stoklasu, dr. Radka, dr. Langera, sl. Babijovou a sl. Pruskovou. Členové si za předsedkyni 

komise zvolili doc. Weiss. Doplnila, že pokud by se někdo chtěl zúčastnit navrhované schůzky 

ke strategickému záměru, aby ji kontaktoval, zajistí propojení. 

 

MgA. Zeman ke komisi pro studijní a sociální záležitosti sdělil, že komise má 6 členů, a to: doc. 

Kaleja, doc. Höflerová, doc. Weiss, M. Zeman a J. Jamnický. Spolupráci v případě časových 

možností přislíbil také Ing. Škrabal. Předsedou komise byl zvolen MgA. Zeman. 

 

Doc. Kaleja informoval, že odborné komise budou zveřejněny na webových stránkách SU 

v sekci Akademického senátu, požádal o zajištění tohoto úkolu paní asistentku Moravcovou, 

které poděkoval také za zajištění aktualizací, které si žádaly úpravu.  

 

V závěru jednání doplnil informaci o tom, že kontaktoval CIT SU ve věci technického 

prověření, zda online jednání AS SU – vytvořený tým a kanál v rámci programu/aplikace MS 

Teams, je skutečně nastaveno tak, jak jej i na začátku vytvoření týmu nadefinoval, a sice 

s otevřenou možností pro veřejnost účastnit se jednání senátu. Konstatoval, že naše jednání 

jsou veřejná a že v následném období součástí pozvánky k online jednání senátu bude také 

přímý proklik pro propojení s online kanálem AS SU v rámci MS Teams.  
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Předseda senátu přítomným poděkoval za účast na jednání a ukončil jeho průběh.  

 

Příští jednání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě proběhne rovněž ve formátu 

online prostřednictvím MS Teams, a to dne 8. 12. 2020 od 13 hodin. 

 

Přímý odkaz pro tým AS SU:  

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3a2ed38c12818b47f89de59d95225e7659%40thread.tacv2/conversations?gr

oupId=4e95b697-d022-4ea6-a704-c7bb957d1f0d&tenantId=a6363da9-944b-4aae-abf8-3478e529ad2f 

 

Přímý odkaz pro online kanál AS SU:  

https://teams.microsoft.com/l/channel/19%3ab6ad694f9fde4f5790f3bd50c9e2a64c%40thread.tacv2/Online%2520je

dn%25C3%25A1n%25C3%25AD%2520AS%2520SU%252020_10_2020?groupId=4e95b697-d022-4ea6-a704-

c7bb957d1f0d&tenantId=a6363da9-944b-4aae-abf8-3478e529ad2f 

 

 

 

Zapsala:  Zuzana Moravcová 

   

 

Viděl:   MgA. Bc. Miroslav Zeman 

  místopředseda za studentskou komoru AS SU 

 

Schválil:    doc.  PhDr. et PhDr. Martin Kaleja, Ph.D. 

předseda AS SU 

 

 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3a2ed38c12818b47f89de59d95225e7659%40thread.tacv2/conversations?groupId=4e95b697-d022-4ea6-a704-c7bb957d1f0d&tenantId=a6363da9-944b-4aae-abf8-3478e529ad2f
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